
RF välkomnar stabilt statsstöd

Statens idrottsstöd ska bli mer stabilt och förutsägbart. Beskedet kom
idag från regeringen som presenterade sin idrottspolitiska proposition.
Ett besked som Riksidrottsförbundets ordförande Karin Mattsson
Weijber välkomnar.

– Den här frågan har idrottsrörelsen drivit i flera år. Vi har visserligen tjänat på
vinstdelningssystemet kopplat till Svenska Spel under senare år, men mycket
talar för att situationen kommer att förändras framöver.

– Samtidigt kommer vi även om regeringens förslag blir verklighet att fortsätta
att ha, och vilja ha en naturlig och nära relation till Svenska Spel. De bygger
en stor del av sina produkter på vår verksamhet och har under alla år visat ett
genuint intresse för idrotten.

Enligt regeringen ska i stort sett hela idrottsstödet nu gå via statsbudgeten
och bli stabilt och förutsägbart.

– Därför är det helt avgörande vilken den stabila nivån blir, och det beskedet
kommer vi med största sannolikhet inte få förrän i budgetpropositionen i höst,
säger Karin Mattsson Weijber.

Hon betonar att det nu blir viktigt för hela riksidrottsstyrelsen att i dialog med
medlemsorganisationerna noga gå igenom och analysera propositionen.

– Förutom de rena förslagen finns andra skrivningar som visar vad regeringen
vill göra, och som därför kan vara lika viktiga.

Regeringens proposition innehåller inga större förändringar jämfört med den
idrottspolitiska inriktning som slogs fast i den dåvarande socialdemokratiska
regeringens proposition för snart nio år sedan. Grunderna för statsstödet till
idrottsrörelsen är desamma, förutom två tillägg.

Barn- och ungdomsverksamheten ska bedrivas ur ett barnrättsperspektiv och
staten ska också kunna ge stöd för att stärka idrottsutövares internationella
konkurrenskraft.

Karin Mattsson Weijber menar att barn- och ungdomsidrotten redan bedrivs
utifrån ett barnrättsperspektiv. Det präglar de riktlinjer för barn- och
ungdomsidrotten som sedan mitten på 90-talet finns formulerade i
idéprogrammet Idrotten vill.

– Men samtidigt är barnperspektivet något som alltid måste hållas aktuellt i
vår ledarutbildning. Vi kommer också att skriva in en hänvisning till
barnkonventionen i vår gemensamma värdegrund.



Att staten nu uttryckligen stödjer elitidrotten tycker Karin Mattsson Weijber är
positivt.

– Det gör man i praktiken redan, men att det nu skrivs in i grunderna för
stödet är ett viktigt erkännande av elitidrottens egenvärde.
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